

# 多种规格电动皮革 布样 纸张裁切机、花边机

产品名称	多种规格电动皮革 布样 纸张裁切机、花边机
公司名称	绍兴县柯桥兴月机电衡器店
价格	面议
规格参数	加工定制:是 品牌:FYEYQ 型号:500、600、800、1000型
公司地址	中国 浙江 绍兴县 绍兴县柯桥鉴湖路625号
联系电话	86 0575 84214165 13157531891

## 产品详情

电动皮革、布料、无纺布、纸张裁切机dynamoelectric leathers, cloth kind cut to slice machine data

### 一、产品介绍

本机适用于大批量布料样品，色卡的裁切制作加工。采用先进的减速增力机构设计，可选择单次裁切和连续裁切功能，上下切刀位置可调，单次工作时可自动停止在上切刀上位。具有漏电保护和短路保护功能，操作安全可靠。

### 说明

#### 一、调试说明

- 1、在新装配或更换新垫板时，需要进行微量调试；
- 2、调试方法是少量松开刀杆上下部升降螺丝，最好每次按1/4圈进行调试，然后紧固再进行试裁切。（微调过度会损伤垫板）；
- 3、观察试裁切后的确刀痕，注意切口是否前后端相同。（中间部分会较细）布样完全可以被切断即可；

4、调试完毕后，将刀杆上下部升降螺丝的锁定螺帽都固定。

## 二、电动裁切

无需用手控操作，快捷省力，女性也能轻巧使用。可单次裁切行程开关控制也可连续裁切适合大批量生产。

## 三、裁切便当用途广泛

该机可广泛应用于棉、毛、丝、麻、化纤、皮革等各类纺织品的裁切，适用于大批量布料样品，色卡的裁切制作加工。也适于制作各种形式吊卡、西裤的裤脚切边，皮革、礼品行业加工牙边制品等。

## 四、合金钢裁刀，特材垫板

本机械采用进口合金钢特制裁刀，寿命长，永不生锈，硬度高达hrc65度，刀口锋利，可轻易裁切各种纤维、纤物。注意不能裁切金属、玻璃材料等硬质物品。垫板用特殊材料合成制造，经久耐用。

## 五、切口统一整齐大方

裁切面平整，切口均匀连贯避免了毛边、歪斜、锯齿不一的现象。

## 六、超长裁刀制作迅速

裁切宽度可达到500mm--1200mm，一次性裁切厚度达30--50层布料，省工迅速，得心应手。

## 七、可定红外线装置，用于裁切布样时做参考线，使裁切时更为理想。

注：垫板为损耗品，垫板经常更换裁切位置，可延长它们的使用寿命，不可裁切不可裁的物品。以免对机器产生破坏。使用过程中螺丝松动必须拧紧，经常润滑油以免螺丝磨损。

型号	齿刀长度	电机功率	齿距	裁切厚度	外形尺寸	重量
500	500mm	单相电机550w/220v	5mm	100mm	970*670*1080mm外包装 高1130长730宽700毫米	约200kg
600	600mm	单相电机1.1kw/220v 三相电机1.1kw/380	5-7mm	100mm	970*770*1080mm	约250kg
800	800mm	三相电机1.5kw/380v	5-7mm	100mm	1230*1030*1230mm	约300kg
1000	1000mm	三相电机1.5kw/380v	5-7mm	100mm	1230*1230*1230mm	约350kg

温馨提示:超负载切易造成机器损坏，电机烧坏。

产品厂家直销！专业生产销售布样裁切刀系列，可来样定制或修理各类型裁切刀。同时提供配件、垫板、刀片、及磨刀服务。好产品！好服务！买得放心！用得满意！常年大量批发零售！

产品确保包装运输，提供在线咨询服务

，欢迎新老客户来电、来信、在线洽谈！联系电话/传真：0575-84214165 手机：13157531891

the product introduce:

a, adjust to try elucidation

1, at new assemble or replace a new plastic sheet, need to be carry on to little by little adjust to try;

2, adjust to try a method is a little amount loose have operation a pole top and bottom a department rise and fall screw, had better press each time 1/4 turns carry on adjusting to try, then tightly solid again carry on trying to cut to slice. (tiny adjust excessiveness will hurt a plastic sheet);

3, observe to try to cut to slice behind really knife scar, the attention slices whether in front and back carries a homology or not. (in the center the part would be thinner) the cloth kind completely can be cut off then;

4, ascend and descend the knife pole top and bottom department target of screw nuts after adjusting to try to complete all fixed.

two, dynamoelectric cut to slice

needed to by hand control an operation, fast labor-saving, female also ability agile usage.can the single time cut to slice a route of travel switch the control can also cut to slice in a row in keeping with large quantity quantity production.

three, cut to slice a lunch box wide range of application

that machine can extensively be apply in cotton, hair, silk and tingle, turn xian, leather...etc. carry of each kind of textile product to slice, be applicable to the amount of large quantity cloth sample and the cut of color card slices creation to process.the bottom of trouser-leg which also is suitable for to create various form to mourn card, west trousers slices a side and the leather, gift profession processes a tooth side to product etc..

four, the metal alloy steel cut knife, especially material plastic sheet

this machine adoption import metal alloy steel the specially made cut knife, the life span is long, never rusty, the degree of hardness is up to a hrc65 degree, edge of knife sharp, can easily cut to slice various fiber, xian thing.the attention can't cut to slice the hard quality product of the metals, glass material...etc..the plastic sheet synthesizes a manufacturing with the special material, through long enduring.

five, slice to unify tidy generous

cut to slice noodles neat, slice a people even coherent avoided the different phenomenon of the hair side, deflection, teeth of a saw.

six, super long cut knife creation quick

cutting to slice width can attain a 500 mms mms-1200ses, 1 time cuts to slice thickness to reach to 30-50 f cloth and save work quick, with proficiency.

seven, can settle infrared ray equip, do reference line while using for a piece to slice cloth kind, make the piece slice hour more ideal.

note:in order to exhaust an article plastic sheet, the plastic sheet usually replace to cut to slice position, can prolong their service lifes, can't cut to slice to allow outside of product.the in order to prevent breaks the machine creation.use the screw in the process loose move have to the ning be tight, usually lubricant in order to prevent the screw wear away.

型号	齿刀长度	电机功率	齿距	裁切厚度	外形尺寸	重量
500	500mm	单相电机550w/220v	5mm	100mm	970*670*1080mm	约200
600	600mm	单相电机1.1kw/220v 三相电机1.1kw/380	5-7mm	100mm	970*770*1080mm	约250
800	800mm	三相电机1.5kw/380v	5-7mm	100mm	1230*1030*1230mm	约300
1000	1000mm	三相电机1.5kw/380v	5-7mm	100mm	1230*1230*1230mm	约350

warm and fragrant hint:super negative cut to slice to easily result in the machine damage, the electrical engineering burn bad.

the product factory direct selling in the house!the profession produces sale cloth kind to cut to slice knife series, can come to kind to make to order or fix various cut to slice knife.provide accessories, plastic sheet, razor blade in the meantime, and whet a knife service.good product! good service!buy trust! use satisfaction!often the year in great quantities wholesales retail price!

the product insures a packing conveyance, provide an on-line consultation service and welcome lately old customer to telephone, send a letter here, on-line talks!contact a telephone/fax:057584214165 cellular phone:13157531891

齿刀长度 : 500mm 600mm 800mm 1000mm 1200mm

型号:

单相电动-500 6800元/台

三相电动-500 6600元/台

单相电动-600 7800元/台

三相电动-600 7800元/台

三相电动-800 9800元/台

三相电动-1000 11800元/台

齿刀 长度：500mm 600mm 800mm 1000mm

功率: 550w/220v 1.1kw/220v 1.1kw/380

1.5kw/380v 1.5kw/380v

齿锯: 5-7mm

裁切厚度: 50mm

外形尺寸:

970\*670\*108mm

970\*770\*108mm

1230\*1030\*1230mm

1230\*1230\*1230mm

重量:150kg 200kg 250kg 300kg

需装红外线定位器：另加150.00元/台

以上报价不含税、不含运费。

厂方资料：

公司名称：绍兴县兴月纺仪厂、绍兴县柯桥兴月机电衡器

公司地址：浙江省绍兴县柯桥鉴湖路625号

联系电话/传真：0575-84214165

手机：13157531891

本产品的加工定制是是，品牌是FYEQ，型号是500、600、800、1000型，用途是纺织、服装、皮革、造纸等，规格是500,600,800,1000